
Technische vragen
Van : VVD – Paul Ruijgrok
Datum vraag : 9-10-2023
Onderwerp : Afval- en grondstoffenbeleid

Datum antwoord :16 oktober 2023

Vragen:

1. In de startnotitie staat (p5): “Met het huidige beleid wordt al ca 8.000 ton CO2 
bespaard”. Welke berekening zit hierachter?

2. Is er een inzicht te geven in de ontwikkeling van het aantal kg's gescheiden afval 
over de jaren heen? Graag apart overzicht voor papier, groen, PMD en textiel.

3. Kerncijfers voor het afvalbeleid is aantal kg restafval en het % gescheiden afval. Zijn 
deze gegevens ook op wijk- of buurtniveau beschikbaar? Zo ja, dan ontvangen we 
die graag.

Antwoorden:
1. De cijfers zijn ontleend aan de VANG CO2 calculator 

https://www.benchmarkafval.nl/tools/vangco2calculator/. 
Bij het opstellen van de startnotitie ging de calculator nog uit van CBS 
gegevens uit 2020. De calculator gaat nu uit van CBS gegevens van 
2021. Daardoor valt het totaal nu iets ongunstiger uit, namelijk 7.500 
ton (100kg per inwoner x 75.000) 

2. Op de volgende pagina een grafiek van de ontwikkeling sinds 2016. 
Diftar is gestart in 2018. In 2017 begonnen inwoners hun afval al beter 
te scheiden omdat in dat jaar diftar is aangekondigd.  

https://www.benchmarkafval.nl/tools/vangco2calculator/


En hieronder de tabel

De hoeveelheden zijn in kilogrammen vermeld. 

3. Er zijn geen gegevens op buurtniveau beschikbaar. Dit wordt niet 
bijgehouden. 


